
Z Á Z N A M  

zo zasadnutia Predsedníctva  a Dozornej rady OZ Nádej človeka, ktoré sa konalo  

25.1.2024 od 15,00 hod. v Klube seniorov v Príbovciach 

 

Prítomní:  Kamil Cejpek, Gabriela Matejčíková, Helena Motlová, Helena Líšková 

Ospravedlnení: Iveta Michálková, Jela Stráňayová, Monika Ondrušová, Milan Taraba,  

Prizvaná: Janka Bellová 

Program: 

1. Otvorenie, poďakovanie  

2. Prednáška o chove včiel (p. Bukovský) 

3. Príprava valného zhromaždenia OZ NČ 

4. Rámcový program OZ NČ v prvom polroku 2024 

5. Správa o činnosti za r. 2023, hospodárenie OZ NČ 

6. Rôzne (prihlášky nových členov, obecný spevokol, dataprojektor) 

 

K bodu 1 

Rokovanie  otvoril a viedol  Kamil Cejpek, ktorý poďakoval všetkým zúčastneným na 

novoročnom stretnutí generácií v KD  Rakovo a osobitne starostovi za poskytnutie sály 

a ostatných priestorov. 

 

K bodu 2 

Bol diskutovaný termín prednášky o význame rozvoja chovu včelstva, ktorú zabezpečuje G. 

Matejčíková. Navrhujeme ju uskutočniť v týždni od 12. – 16. február, presný termín bude 

určený po dohode so starostkou Príboviec. Pozvánku zverejníme do konca januára.  

 

K bodu 3  

Valné zhromaždenie nášho OZ sa uskutoční  v týždni od 18. do 23. marca, presný termín 

zverejníme členom a priaznivcom po dohode s pani starostkou. Program okrem správ bude aj 

s voľbou členov výboru a dozornej rady na ďalšie funkčné obdobie. 

 

Uznesenie č. 1/2024 z P OZ NČ 

Predsedníctvo OZ NČ ukladá predsedovi zvolať riadne výročné valné zhromaždenie OZ NČ 

v druhej polovici marca 2024. 

Zodp.: predseda OZ NČ                Termín: do 23. 3. 2024 



 

K bodu 4 

Okrem aktivít uvedených v bodoch 2 a 3 sa uskutoční dňa 5.5.2024 Príbovská  literárno-

hudobná jar v ev.a.v. kostole  s hodinovým programom ktorého scenár pripraví Janka Bellová 

s B. Bízikovou. V júni zorganizujeme poznávací zájazd do Novohradu (Lučenec a okolie). 

Počas prvých dvoch mesiacov (február, marec) budeme intenzívne osobne i na www stránke 

propagovať medzi občanmi, aby nám venovali 2 % z odvedených daní za r. 2023 keďže sme 

oprávnení poberatelia. 

 

K bodu 5 

Návrh správy za r. 2023 spracoval predseda a rozposlal e-mailom. Pre tých, ktorí nepoužívajú 

elektronickú komunikáciu je k dispozícii vytlačená verzia. Po pripomienkach bude doplnená 

a prednesená na VZ v marci. Po jej schválení bude zverejnená na našej web-stránke. 

 

K bodu 6 

V rôznom predseda oboznámil s prihláškami na členstvo v našom OZ od nasledovných 

záujemcov: Emília Olbertová, Rudolf Olbert, Jana Rabčanová, Ján Rabčan, Mária 

Paulovičová, Oľga Gomolová, Helena Škvarková. Schvaľovanie sa uskutoční na najbližšom 

zasadnutí P a DR resp. na VZ.  

G. Matejčíková navrhla, že pripraví rámcový program pre návštevu kultúrnych 

a pamiatkových zariadení a miest v Turci pre malé skupiny z členov OZ a ďalších záujemcov. 

Predseda informoval o snahe vedenia obce Príbovce a Rakovo zaobstarať pre potreby 

poslancov a miestnych organizácií dataprojektor na lepšie sprístupnenie informácií počas 

spoločenských podujatí. Je návrh urobiť tzv. „skladačku“ na jeho zakúpenie. Aktuálne ceny sa 

pohybujú okolo 600 EUR. Naše OZ by sa tiež na tejto aktivite finančne podieľalo.  

Bola diskutovaná tiež otázka založenia obecného spevokolu. Predseda OZ predloží starostke 

menoslov možných členov. Hospodárka H. Motlová informovala o finančnej situácii OZ, 

konštatovala priaznivý stav, správu prednesie na VZ. 

 

 

Zapísal: Kamil Cejpek 

 

  

 


